
ZUK 26. 6. 2023 

Zpráva o bezpečnostní situaci 

V kraji se dělá málo protidrogové činnosti. Zejména primární prevence. Padly různé názory na 

protidrogový vlak. Piráti chtějí pracovní skupinu prevence, ta už ale existuje, vyvedl je z omylu 

náměstek Jiří Kulhánek (ODS). Souhlasíme s názorem, že žádná pracovní skupina nemůže nahradit 

nedostatek policistů – městských i státních a terénních pracovníků. Zastupitelé KSČM kvitují 

zamýšlený dotační program prevence kriminality pro města. Působil jsem v komisi prevence v Žatci a 

bylo velmi těžké danou problematiku uchopit. O nabízené prevenční aktivity např. domovník, asistent 

prevence kriminality nebyl zájem, respektive nebyl, kdo by to za nabízenou odměnu dělal. 

Trať 085 Rybniště - Varnsdorf 

Zástupci samospráv z většiny obcí vyslovili souhlas s omezením objednávky na trati 085 v pracovní 

dny, a zároveň se vyslovili pro využití trati k turistickému provozu, případně k úpravě linkového 

vedení autobusové dopravy. 

Odbor dopravy a silničního hospodářství bude nadále tyto možnosti analyzovat a předloží je v 

případě jejich možné realizace příslušným orgánům Ústeckého kraje k posouzení a případnému 

schválení.  Ze stran veřejnosti kvitován postup kraje. Minulé zastupitelstvo otevřel téma trati Jaroslav 

Komínek (KSČM) a celý klub KSČM nesouhlasil s omezením provozu na nově zrekonstruované trati, 

vlna nevole přišla i ze strany veřejnosti. 

Investice nad 50 mil. 

Terezín – Žižkova kasárna – zaplacení projektové dokumentace krajem 

Klub zastupitelů KSČM podpořil zaplacení projektové dokumentace Žižkova kasárna Terezín, jako 

cenné památky holocaustu, je pravdou, že zde kraj supluje úlohu státu a města. 

Předseda klubu STAN Filip Ušák má problém, finanční a právní. Zodpovědnost má mít stát. Podle 

něho je taková podpora precedens, obdobné potřeby jsou v celém kraji. 11 mil na PD není málo…. Zní 

to logicky, samozřejmě… My komunističtí zastupitelé se přikláníme k názoru, že se nejedná o 

obyčejnou budovu! Místo je spojené s utrpením mnoha lidí a zločinů fašismu, které si musíme 

připomínat. Proto si podporu kraje zaslouží. 

Hejtman nedá se srovnávat s nádražím Moldava, hrály tam děti fotbal z koncentračního tábora. 

Logopedická základní škola – speciální pedagogické centrum Měcholupy 

Byla schválena investice - rekonstrukce a přístavba historické budovy sýpky ve výši 74 247 000 Kč. 

V Investiční a majetkové komisi Rady ÚK, kde jsem členem, vyvstal návrh na prověření možnosti 

přestěhování centra do většího města.  Klub KSČM investici podpořil, ale byli jsme proti stěhování, 

které nakonec bohudík nebylo doporučeno. Myslím si, že umístění pedagogického centra 

v Měcholupech je výhodné, zejména kvůli dostupnosti péče, ale existence instituce v Měcholupech 

přispívá také k oživení venkova. Pokud budeme vše soustřeďovat do velkých měst, k oživení venkova 

nedojde, spíš naopak. 
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